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عضو هیأت مدیره پرسپولیس:

خواهش می کنم 
ارگان های دولتی 

حساب باشگاه را نبندند
حســین خبیــری، عضــو هیــأت 
لیس  پرســپو ه  شــگا با یــره  مد
گفت: »نمی دانیم متولی باشــگاه 
کیســت و چــه کســی بایــد از مــا 
حمایــت کنــد؟ مــا چقــدر بایــد بــا 
اسپانســر درآمدزایــی کنیــم؟ 200 
میلیــارد، 300 میلیــارد، ظرفیــت 
پرســپولیس برای جذب اسپانسر 
همیــن مقــدار اســت ولــی بقیــه 
هزینه هــای خــود را بایــد چــه کار 
کنیم؟ چرا ما نباید متولی داشــته 
باشــیم؟ مــا زیرمجموعــه وزارت 
ورزش هســتیم امــا مجلــس کــه 
قانــون تصویــب کــرده حــق نــدارد 
در ورزش قهرمانــی هزینــه کنــد. 
چرا فولاد مبارکــه می تواند هزینه 
کند؟ مگــر زیر نظر وزارت صنعت 
نیســت؟ فــولاد خوزســتان چــرا 
می توانــد هزینــه کنــد؟ ولــی بــه 
پرســپولیس که می رســد این حق 

از آن ســلب شــده اســت.«
وی ادامــه داد: »خصوصی ســازی 
هــم که درســت انجــام نشــده. ما 
الان 350 میلیــارد بــه حســابمان 
آمــده امــا 600 میلیــارد بدهــی از 
گذشــته داشــتیم. همیــن الان 
کــه حســاب باشــگاه را چنــد روز 
پیــش بــاز کردنــد امــروز دوبــاره 
تأمیــن اجتماعــی به خاطــر بدهی 
ســال های 90 تــا 95 آن را بســت. 
اداره مالیــات از ســال 75 تــا الان 
حســاب مــا را بســته در حالــی کــه 
نزدیــک 30 میلیــارد مالیــات آن را 

پرداخــت کردیــم.«
خبیــری گفــت: »مــا نزدیــک بــه 
200 میلیــارد پــول بورس مــان 
در حســاب مانــده اما به ســپرده 
خــود دســت نزدیــم و بلوکــه 
شــده بــه خاطــر شــکایت هایی 
کــه شــده اســت. مــا بــا بیــش از 
20 تــا 30 میلیــون هــوادار بایــد 
ردیــف بودجــه و متولــی داشــته 
باشــیم. موقــع انتخابــات بــه 
ن  تا پیشکســو و  لیس  پرســپو
و هوادارانــش رو می آورنــد امــا 
موقــع حمایــت از پرســپولیس 
ایــن تیــم مظلوم ترین تیــم ایران 
اســت. من بایــد از حق هواداران 
پرســپولیس دفــاع کنــم نــه برای 
خوشــایند کســی حــرف بزنــم. 
ه هایی  ر بــه باشــگا نونگــذا قا
امتیــاز داده که ســالی 700تا800 
میلیــارد و حتــی هــزار میلیــارد 
بودجه بــرای آنها تعیین کرده اما 
پرســپولیس چنین حقی ندارد.«
وی افــزود: »از تبلیغــات محیطــی 
و حــق پخــش چــه چیــزی عایــد 
مــا می شــود. مــا می گوییــم چــرا 
حــق پخــش را بــه مــا نمی دهنــد. 
صداوســیما برنامــه تولیــد می کند 
 . شــند با ســرگرم  م  مــرد کــه 
پرســپولیس هفته ای یک ســاعت 
و نیــم مــردم را ســرگرم می کنــد 
امــا حــق پخــش را نمی دهنــد. 
دســت و پــای باشــگاه را بســته اند 
و بازیکــن حــق دارد گلایــه کند و ما 
حرف های بازیکنان را قبول داریم. 
صــد درصــد از قــرارداد بازیکنــان 
پرداخــت شــده اســت امــا آپشــن 
هم حق بازیکنی است که قهرمان 
شــده است. برای فصل جدید هم 
پرداختــی انجــام نشــده اســت.«

وی گفــت: »مــا دو جام گرفتیم اما 
ســازمان لیــگ بــه جــز جــام هیــچ 
چیز به ما نداده است. کجای دنیا 
دیدیــد که به تیــم قهرمان پاداش 
ندهنــد. این پاداش حق بازیکنان 
اســت. هیچ پرداختی به ما ندارند 
و وقتــی می خواهیم قــرارداد ثبت 
کنیــم می گویند که به فدراســیون 
بدهکاریــم. پــول در حســاب مــا 
هســت امــا حســاب مــا بســته 
اســت. طلبــکاران حقیقی شــاید 
حــق داشــته باشــند پولشــان 
را بگیرنــد امــا از ارگان هــای 
دولتــی خواهــش می کنــم 
حســاب باشــگاه را نبندنــد. 
در نهایــت ایــن وعــده را بــه 
بازیکنــان می دهــم کــه در 
چنــد روز آینــده اتفاقــات 

خوبــی می افتــد.

 zخبر

محمدمهدی احمدی

ادامه سکونشینی در فصل جدید!

مدافــع – هافبــک چــپ پرســپولیس در بازگشــت دوبــاره بــه ایــن تیــم در تمرینــات 
پیش فصل و بازی های تدارکاتی نمایش امیدوارکننده ای داشت و برخی می گفتند 
شاید این فصل به حقش برسد و برای پرسپولیس بازی کند اما او در هر دو مسابقه 
ابتدایــی فصــل در لیســت تیمــش حضور نداشــت. احمدی در پســت هافبک چپ 
بازیکــن قابل تــری اســت امــا یحیــی در این پســت مهدی ترابــی را دارد و بــه بازیکن 

دیگــری میــدان نمی دهــد. در دفــاع چپ هم فعــاً نعمتی خوب کار کرده اســت.

دانیال اسماعیلی فر

دو نمایش متوسط از شماره 11

در حالــی کــه پیش بینــی می شــد بــرای حضــور در جام ملت های آســیا و رســیدن 
بــه پیراهــن تیــم ملــی فصل تازه را با جدیت و انگیزه بیشــتری آغــاز کند اما در دو 
بــازی ابتــدای فصــل غیــر از یکــی دو صحنه، کار خاصــی انجام نــداد و دو نمایش 
متوســط ارائه کرد. به نظر می رســد دانیال در این دو بازی بیشــتر روی فاز دفاع 
تمرکز کرده بود تا اجازه ندهد از فضای پســت ســرش اســتفاده کنند و به همین 

خاطــر در نفوذهــا کمرنــگ بــود و کاری از پیــش نبرد تا بازی اش به چشــم نیاید.

عیسی آل کثیر

شایعه موافقت یحیی

بعد از اینکه شایعه شد این مهاجم خواستار بازگشت به پرسپولیس شده، خبر آمد 
خود عیسی پیغامی برای بازگشت نداده و اطرافیانش چنین خواهشی از پرسپولیس 
و کادر فنی اش داشــته اند. از طرفی شــایعه شــد برخاف بســیاری از هواداران که کاً 
آل کثیر را کنار گذاشــته اند، یحیی گل محمدی هم با بازگشــت عیســی موافق اســت 
چــرا کــه هنــوز موفــق بــه جــذب مهاجــم خارجــی ایــده آل نشــده و از این ســو شــهاب 
زاهدی هم عملکرد جالبی نداشــته اســت. همه اینها البته شــایعه ای بیش نیســت!

مشکل سربازی سرلک باید حل شود

 کلهر: عیسی برای بازگشت
مستقیم با یحیــــــی حرف بزند

محمــود کلهــر هافبــک اســبق پرســپولیس 
و تیــم ملــی در خصــوص بــازی 

پرســپولیس مقابــل ذوب آهــن 
و شــرایط حساســی کــه برای 
پرســپولیس بــه جهت بازی 
نکــردن ســر لک و ســایر 
مــوارد بــه وجــود آمــده 
موجب شــد تا گفت و گویی 

ســبق  بــا پیشکســوت ا را 
کشورمان و پرسپولیس داشته 

شــیم. با
  در خصوص مشکات متعدد باشگاه 

پرسپولیس که شرایط سختی را برای 
بازیکنان پرسپولیس به وجود آورده چه 

صحبتی دارید؟
متأســفانه پرســپولیس بــا مشــکلات زیــادی 
مواجــه شــده اســت و همه مشــکلات ناشــی 
از ایــن اســت کــه عــده ای کــه متخصــص 
نیســتند، مســئولیت گرفته انــد و همــه ایــن 
مسائل موجب شده تا تیمی که سه قهرمانی 
کســب کــرده هنــوز پــاداش قهرمانی هــای 
فصــل قبلــش را دریافــت نکــرده باشــد. در 
ایــن بیــن البتــه درویــش زحمــت خــودش را 
می کشــد اما به نظرم افرادی در بدنه باشــگاه 
پرســپولیس هســتند کــه نمی تواننــد بــه تیــم 
پرســپولیس کمکی انجام دهند. باشگاه باید 
از پیشکســوتان متخصص و کار بلد که افراد 
تحصیلکــرده هــم کــم در بین آنها نیســتند به 
خوبی اســتفاده کند تا مشــکلات به کمترین 

شــکل ممکن برســد.
 اما با همه مواردی که مطرح ساختید 
پرسپولیس مشکل در آمد زایی و مالی 

دارد که حل نشده و به مشکات بیشتر 
و بیشتر دامن می زند!

بایــد از راه فوتبــال در آمد زایــی کننــد همــان 
طــور کــه مــا قبــلاً نمونــه فوتبالــی این افــراد را 
داشــته ایم؛ مدیرانی مانند دادکان و عابدینی 
کــه بیشــترین کارآیــی را در عرصــه فوتبالــی و 
در آمد زایــی داشــتند. بــه طور مثــال مهندس 
عابدینی با ترانســفر بازیکنان پرســپولیس به 
اروپــا و روش هــای دیگری که داشــتند، موفق 
شــدند کــه تیــم را بــه بهتریــن شــکل ممکــن 
بدون مشکل مالی اداره کنند. نمونه این را در 
فدراســیون با حضور فردی مانند دادکان هم 
داشــتیم کــه موفق شــدند بــه بهترین شــکل 

ممکــن فدراســیون را اداره کننــد.
 در رابطه با احتمال غیبت میاد سرلک 

و بازی ریگی به جای این بازیکن چه 
نظری دارید؟

مــن دوســت دارم در وهلــه نخســت مشــکل 
سربازی بازیکنانی مانند سر لک که در سطح 
اول فوتبال یا ورزش و تیم ملی هســتند، حل 
شــود. حضور ایــن بازیکنان در باشــگاهی که 
در آســیا حضــور دارد بــه نوعــی باید حل شــود 
خصوصاً امســال که پرسپولیس نماینده اول 
ایران در آســیا محســوب می شــود. سر لک در 
خــط میانــی بازیکــن پختــه و جــا افتــاده ای در 
ترکیب پرســپولیس اســت و قطعاً غیبتش در 
مقابــل ذوب آهن به چشــم خواهد آمد. البته 
ریگــی هــم بازیکــن خوبــی اســت امــا تــا ایــن 
بازیکــن جــا بیفتــد زمــان بیشــتری لازم دارد. 
در رابطه با ســینا اســد بیگی هــم فکر می کنم 
بایــد ایــن بازیکــن حفظ شــود چــون هافبکی 
جــوان اســت کــه می توانــد عمــر فوتبالش در 

پرســپولیس زیاد باشــد.
 در خصوص عیسی آل کثیر با توجه به 

صحبت هایی که در رابطه با ابراز ندامت 
او برای بازگشت به پرسپولیس مطرح 

شده چه نظری دارید؟
بازیکنــی کــه از پرســپولیس جــدا شــده 
بازگشــتش بــرای هــواداران و ســرمربی تیــم 
ســخت اســت و در ایــن بیــن بایــد در وهلــه 
نخســت دیــد خــود ســر مربی می تواند 
بــا بازگشــت بازیکــن جــدا شــده 
کنــار بیایــد تــا بعــد در رابطــه با 
بقیــه مــوارد در ایــن رابطــه 

بحــث کــرد.
 حرف تان منطقی است اما به 

هر حال پرسپولیس تاکنون 
مهاجمی جذب نکرده به همین 

دلیل شاید اگر خود عیسی با 
سر مربی پرسپولیس صحبت کند همه 

چیز حل شود؟!
بــه هــر حــال در ایــن رابطــه بایــد چهار چوبــی 
تعییــن شــود تــا هــر کســی بــه راحتــی اجــازه 
پیــدا نکنــد جــدا شــود و بعــد هــم برگــردد. از 
همیــن رو بــرای بازگشــت عیســی بایــد همــه 
مصلحت هــا را در نظــر گرفــت و بعد از در نظر 
گرفتــن همــه موارد بایــد ببینیم کفه تــرازو به 
کــدام ســمت ســنگینی خواهــد کــرد. در ایــن 
بیــن همــه چیز بــاز هم به نظر یحیی بســتگی 
دارد و اگــر عیســی واقعــاً خواهــان بازگشــت 
اســت باید مســتقیم با ســرمربی پرسپولیس 
بــدون واســطه حــرف زده و ابــراز پشــیمانی 
کنــد تــا تکلیــف ایــن مســأله بــه شــکل کامل 

مشــخص شــود.
 در رابطه با شهاب اگر گل نزدنش ادامه 

پیدا کند چه اقدامی را باید انجام داد؟
بــه هــر حــال قبــلاً مهاجمانــی ماننــد مغانلــو و 
عیســی هم با مشــکلی شــبیه شــهاب مواجه 
بودند که بعد از چند بازی مشکل گلزنی شان 
حــل شــد بــه همین دلیــل باید به شــهاب هم 
فرصــت داد تا مشــکل گلزنــی اش را حل کند.

 بازی پرسپولیس مقابل ذوب آهن را 
چگونه ارزیابی می کنید؟

ذوب آهــن تیــم خــوب و ریشــه داری اســت 
و امســال تیــم بســیار منســجمی را ســاخته 
اســت. بــازی بــا این تیم ســخت اســت اما اگر 
پرســپولیس بازی خودش را انجام دهد برنده 
خواهــد شــد. ذوب آهــن در خــط دفاعــی اش 
مشــکلاتی دارد کــه اگــر پرســپولیس از ایــن 
ضعف اســتفاده کند حتماً برنده خواهد شد.

 در رابطه با جدایی مهدی عبدی چه 
نظری دارید؟

بــه نظــرم بزرگتریــن اشــتباه یحیــی از دســت 
دادن عبــدی بــود؛ بازیکنــی کــه بــا گلزنــی در 
دربی و بازی لیگ قهرمانان آســیا نشــان داده 
بــود کــه بازیکن خوبی اســت. از این رو عبدی 
چهار چــوب را خــوب می شــناخت و خــوب هم 
سر می زد اما به او بازی زیادی نرسید با وجود 

ایــن بایــد او را حفــظ می کردند.
 از شهاب دفاع کردید اما اگر گل نزدنش 

ادامه پیدا کند چه اتفاقی رخ خواهد 
داد؟

شــهاب بایــد خــودش را جمع کنــد در غیر این 
صورت جایش را از دست خواهد داد. بازیکن 
در پرســپولیس فرصــت زیــادی نــدارد و بایــد 

ســریع خودش را وفق دهد و ســازگار ســازد.
 صحبت پایانی تان را در توصیه به یحیی 
برای بازی روز پنجشنبه چگونه ارزیابی 

می کنید؟
تیــم ذوب آهــن بــا توجــه به نــوع  بــازی اش 
ســعی می کند که فضاها را از تیم حریفش 
بگیــرد امــا در ایــن بین هــر تیمی کــه آنالیز 
دقیق تــری داشــته باشــد قادر بــه موفقیت 
خواهــد بــود کــه مــن در ایــن بیــن بــه دلیل 
شــرایط فنــی بهتــر بازیکنــان و کادر فنــی 
پرســپولیس شــانس برد را به سرخپوشــان 

پایتخــت می دهــم.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

علــی باغمیشــه مهاجــم ســابق پرســپولیس معتقــد 
اســت هیــچ تیمــی به خاطــر کیفیت بــالای بازیکنان 
قــادر نیســت مقابــل پرســپولیس بی محابــا بــازی 
کــرده و نمایــش هجومــی را ارائــه دهــد و ذوب آهــن 
حریف روز پنجشــنبه پرســپولیس را مســتثنی ازاین 
قاعــده نمی دانــد. بــه بهانه مســائل ریزودرشــتی که 
پیرامون پرسپولیس وجود داشته و دارد و همچنین 
دیدارحســاس پرســپولیس مقابــل ذوب آهــن بــا 
پیشکســوت پرســپولیس گفت و گویی انجام دادیم.
 از بازی پرسپولیس مقابل ذوب آهن چه تحلیل 

فنی  دارید؟
بــازی بــا ذوب آهــن قطعــاً بــازی آســانی نخواهــد بود، 
هــر چنــد کــه بــازی آســانی در لیــگ برتر وجــود ندارد 
خصوصاً اگر حریف آنها تیم پرســپولیس باشد چون 
در ایــن صــورت آن تیم هــا بــا همــه وجــود و تــوان و 
انگیــزه ای مضاعف به مصاف پرســپولیس می آیند و 
ســعی می کنند بهترین نمایش را ارائه دهند که این 
امر کمی کار را برای پرســپولیس ســخت می سازد. با 
وجــود این به دلیل ســبک بــازی تیم هایی که محمد 
ربیعــی ســر مربیگــری آنهــا را بــه عهده داشــته و دارد 
من معتقدم پرســپولیس قادر اســت که از ســد این 

تیــم در ورزشــگاه آزادی بگذرد.
 یعنی معتقدید محمد ربیعی تیمش را با روش 

تهاجمی روانه بازی با پرسپولیس خواهد ساخت؟
تیم های محمد ربیعی فوتبال خوبی را ارائه می دهند 
امــا بــدون شــک ایــن تیــم قــادر نخواهــد بــود بــازی 
هجومی را در ورزشگاه آزادی مقابل پرسپولیس ارائه 
دهــد. در واقــع کیفیــت فنی بالای تیم پرســپولیس و 
بازیکنانــش نــه تنها به ذوب آهــن بلکه به هیچ تیمی 
در داخــل ایــران و حتی در آســیا این اجازه را نمی دهد 
کــه بی محابا مقابل پرســپولیس بازی کنــد و اینکه ما 
بگوییــم و انتظــار بازی هجومی از ذوب آهن را داشــته 

باشــیم واقعاً غیر منطقی اســت.
 حضور تماشاگر چقدر می تواند روی بازی 

پرسپولیس تأثیرگذار باشد؟
امیــدوارم تعامــل لازم بــه وجــود بیایــد تــا حداقــل در 
بخشــی از ورزشــگاه کــه امــکان حضور هــوادار وجود 
دارد تماشاگران حاضر شوند تا بازیکنان پرسپولیس 
بتواننــد بهتریــن نمایــش ممکــن را ارائــه دهنــد و در 
یــک جملــه هوادارپرســپولیس، قــدرت 
و روحیــه بــه بازیکنــان پرســپولیس 
می بخشــد. قــدرت پرســپولیس 
بــه هوادارانــش وابســته اســت 
ازاین رو این یک واقعیت اســت 
که اگــر هواداران نیاینــد فوتبال 
از رونــق می افتــد. در همــه دنیــا 
هــم اقداماتــی صــورت می گیرد 
که هواداران در ورزشگاه حاضر 
شــوند از ایــن رو مــا هــم بایــد به 
دنبــال حضــور هــوادار باشــیم 
و بــه هــر شــکل ممکــن زمینــه 
حضورشــان را فراهــم ســازیم. 
حضــور هــوادار در 

بــازی بــا ذوب آهــن از ایــن نظر اهمیت بیشــتری پیدا 
می کند که هواداران پرسپولیس دوست دارند جشن 
ســه گانــه فصــل قبــل را با بازیکنــان برگزار کننــد که از 
ایــن حیــث وجــود هــوادار برای تیــم و بازیکنــان امری 

واجــب و ضــروری بــه نظــر می رســد.
 در رابطه با انتقال قرضی عبدی به تراکتور چه 
نظری دارید و عقد قرارداد با یاسین سلمانی 
را در راستای کمک به خط حمله تا چه اندازه 

مثبت ارزیابی می کنید؟
وقتــی مربــی بــه بازیکــن بــازی نمی دهــد حتمــاً بهتــر 
اســت کــه آن بازیکــن حداقــل بــه شــکل قرضــی از آن 
تیــم جــدا شــود به همیــن دلیل جدایــی قرضی عبدی 
هم به ســود این بازیکن اســت و هم به ســود باشــگاه 
و تیــم پرســپولیس چــون بــه جــای عبــدی، ســرمربی 
پرســپولیس می توانــد یک بازیکن خارجی در لیســت 
بزرگســالش قــرار دهــد. در رابطــه بــا یاســین هــم مــن 
حضــور ایــن بازیکــن را بــه ســود پرســپولیس می دانم 
چــون یاســین می توانــد موجب تقویت خــط هافبک و 
خط حمله پرسپولیس شود اما با وجود این از آنجا که 
یاســین هم مهاجم تخصصی در خط حمله محسوب 
نمی شــود من معتقدم که پرســپولیس نه تنها به یک 
بلکــه بــه حضور دو مهاجم تخصصی گلزن نیاز دارد تا 
ضعــف گلزنی پرســپولیس هم در ایــران و هم در لیگ 

قهرمانــان آســیا به شــکل کامل برطرف شــود.
 اما پرسپولیس با وجود مهاجم نوک تخصصی 

هم فعاً با گلزنی مدافعان و هافبک های 
تخصصی اش نتیجه می گیرد!

بــه هــر حــال آن روش خیلــی فانتــزی می شــود کــه 
بــدون مهاجــم بازی کنید و برنده شــوید. در این بین 
شــهاب هم مهاجم هدف نیســت و امیدوارم که هر 

چــه زودتــر پایش بــه گل باز شــود.
 زاهدی دو هفته است که گل نزده ، درصورت 

ادامه گل نزدن این بازیکن چه شرایطی را برای 
این مهاجم پیش بینی می کنید؟

شهاب مهاجم خوب و قدرتمندی است که از قدرت 
فیزیکــی و بدنــی خیلــی خوبــی بهــره می بــرد و یــک 
ســرزن قهــار اســت اما بایــد هر چه زودتــر گل اولش 
را بزنــد چون درغیراینصــورت زاهدی با بحران روحی 
ناشی از گل نزدن در پرسپولیس مواجه خواهد شد.

 در رابطه با گولسیانی که به یک مهاجم 
نیمکت نشین تبدیل شده چه نظری دارید؟

گولسیانی در لیگ و جام حذفی فصل قبل بازی های 
خوبــی را ارائــه داد امــا ایــن بازیکن که از ســید جلال 
بزرگ تــر نیســت ؛ مدافعــی که با وجود ســال ها بازی 
در پرســپولیس و کاپیتانــی در مقطعــی روی نیمکت 
نشســت و اگــر چنــد دقیقه هــم به میــدان می آمد با 
همــه وجود بــازی می کــرد. گولســیانی مدافع خوبی 
اســت و یحیــی فعــلاً تصمیــم گرفته کــه از زوج دفاع 
میانــی در پرســپولیس اســتفاده کنــد؛ موضوعــی 
کــه جــواب هــم داده اســت و بــدون شــک تــا زمانــی 
کــه نبــازد شــاید ســرمربی به ترکیــب تیــم برنده اش 
دســت نمی زنــد هــر چنــد بازی هــای زیــادی وجــود 
دارد و بــه نظــرم بازی به گولســیانی هم می رســد. در 
ایــن رابطــه هــم مــن حــق را بــه یحیــی می دهــم و در 
کارســرمربی دخالت نمی کنــم چون ترجیح می دهم 

کــه پرســپولیس در آرامش باشــد.
 در رابطه با حضور پرسپولیس در لیگ قهرمانان 

آسیا با توجه به ستاره هایی که تیم های 
عربستانی به خدمت گرفته اند نگرانی ندارید؟

نــه اینکــه شــهاب مهاجــم بــدی باشــد امــا نگــران 
جذب مهاجم ششــدانگ هســتم ضمــن اینکه برای 
میزبانــی در آســیا هــم بــه جهــت شــرایط ورزشــگاه 
آزادی بــا نگرانــی مواجــه هســتم امــا بــا وجــود جذب 
ســتاره هایی ماننــد نیمــار، رونالدو، بنزمــا و جمعی از 
ســتاره های دیگــر، پرســپولیس هــم دوبار بــه فینال 
رفته اســت ازاین رو ما هم حریف آســانی نیســتیم و 
بــه جهــت تیــم خــوب و بازیکنانی کــه از قابلیت فنی 
زیادی برخوردارند قطعاً درآسیا هم حرف هایی برای 
گفتن داریم و هیچ تیمی نباید پرسپولیس را در آسیا 

دســت کم بگیــرد.

 باغمیشه:  با نیمار و بنزما و رونالدو هم نباید
پرسپولیس را دست کم بگیرند

 گولسیانی که از
سید جلال بزرگتر نیست

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

شهاب مهاجم 
خوب و قدرتمندی 
است که از قدرت 
فیزیکی و بدنی 
خیلی خوبی بهره 
می برد و یک سرزن 
قهار است اما باید 
هر چه زودتر گل 
اولش را بزند چون 
درغیراینصورت 
زاهدی با بحران 
روحی ناشی 
از گل نزدن در 
پرسپولیس مواجه 
خواهد شد


